



BESTYRELSESMØDE: NR. 3 2025, OK GORM
TID: TORSDAG DEN 26. JUNI 2025 KL. 19.00
STED: ABRAHAMSENS GÅRD

DELTAGERE: OLE, TOKE, STIG, BENTE OG PERNILLE
REFERENT: PERNILLE
AFBUD:
FORPLEJNING: OLE

DAGSORDEN	REFERAT
<u>1. Nyt fra formand</u> Nyt fra formanden - Godkendelse af referat fra sidst/opfølgning - Bestyrelsesmøde JFS 10. juni - Klubledermøde Kolding 16. juni - Kommende Webinarer	<i>Kirkeblade:</i> <i>Uddeling - August (PB tager kontakt til Henrik og aftaler nærmere).</i> <i>Bestyrelsesmøde JFS: referat sendt ud.</i> <i>Klubledermøde Kolding: referat sendes ud.</i> <i>Arbejde en del med DOF's strategi fremadrettet ift. strategiprocessen (2030-strategi).</i> <i>Lavet på baggrund af spørgeskemaer udfyldt af 1130 medlemmer.</i> <i>Strategiske fokusområder:</i> - Kommunikation - Børn og Unge for fremtiden - Stærkere på stævner - Bedre på begyndere - Stærkere klubber - Terræn og kort <i>Jeg udsender plancher når der kommer referat.</i> <i>Webinarer: Ingen planlagte.</i>
<u>2. Nyt fra de forskellige områder</u> - Kasserer v/Ole - Arrangementer og klubliv v/Bente - Faciliteter v/Stig - Træning v/Toke - Nyt fra:	<i>Arrangementer:</i> <i>Flere vellykkede arrangementer siden sidst.</i> <i>DM Sprint og sprintstafet – fint evalueringsmøde i går aftes.</i> <i>Jellingløbet – 893 deltagere – igen et godt arrangement med glade motionister og perfekt vejr.</i>

Klubhusudvalg Skiudvalg Jelling Musikfestival Hærvejsløbet	<i>Gorm 3-dages – super klubtur med 26 deltagere, heraf 7 børn/unge.</i> <i>Klubaften i efteråret: foreslår en aften, hvor medlemmerne får mulighed for at komme med input til, hvorledes klubbens økonomi kan forvaltes. Udvalget lavet et udkast til spørgsmål, som kan drøftes i grupper. Med på bestyrelsesmødet september.</i> <i>Faciliteter:</i> <i>Kort: Søren har tegnet kort til DM sprint. Jacob er godt i gang med Fasangården, som skal bruges til træning i August. Tegning af Hastrup starter i sommerferien.</i> <i>Ole og Pernille arbejder videre med køb af pandelamper.</i> <i>Træning:</i> <i>Se punkt 4.</i> <i>Chris er i DK og har børnene med på U1 kursus.</i> <i>Intet nyt fra klubhusudvalg og ski.</i> <i>Hærvejsløbet løber af staben lørdag.</i> <i>Jelling Musikfestival:</i> <i>Der evalueres ift. Gorms opgave med sceneopsætning og oprydning i byen sammen med festivalen. Møde efter sommerferie. Grethe, Ole, Pernille og Stig evaluerer intern inden mødet med festivalen.</i>
<u>3. Stævner som Gorm arrangerer</u> "Regler" for hjælpere til Gorms stævner.	<i>Til DM:</i> <i>Ungdom + elite kan deltage i konkurrencen, Resten forventes at deltage i afvikling af løbet.</i>
<u>4. Evaluering forårssæson samt plan efterår 2025 v/Toke</u>	<i>Træningsplan efterår samt skriv til banelæggere ligger i Dropbox.</i>

<u>Kort evaluering forår:</u> - Tirsdagstræning <u>Efterår:</u> - Træningsplan efterår	<i>Natløb start uge 43.</i> <i>Når vi træner i andre skove en Jelling vil der være instruktion kl. 18. PB gør opmærksom på det i ugemail.</i>
<u>5. Status arrangementer efterår 2025-2026</u> - Åbent løb Hastrup 21/9 - 1. Div. Match forår 2026? (søge 1/9) - DM Frederikshåb august 2026	<i>DM mellem i 2026 Frederikshåb: Stævneledelse er Grethe og Per. Banelægger Pernille.</i> <i>Vi planlægger ikke et løb i forår 2026. Har haft meget at se til i 2025 og har DM Mellem i august 2026.</i> <i>Hastrup efterår 2025: Pernille er stævneleder. Der er afholdt første funktionsledermøde.</i>
<u>6. Status Bents opgaver</u> - Bogholder - De andre opgaver - Kørselsordning fremadrettet - Andre muligheder hvis vi stadig beholder en bogholder og en kasserer.	<i>PB følger op ift. liste med Bents opgaver.</i> <i>Er der mulighed for at forsætte med en bogholder og en kasserer – som Bent og Ole har arbejdet i flere år?</i> <i>PB og Ole arbejder videre med det.</i>
<u>7. Mødeindhold efterår 2025</u> - Arbejde med årshjul - Spørgeskemaer	<i>Arbejde med årshjul: Stig undersøger ift. materiale til mødet. Planche eller lignende hvor alle opgaver i løbet af året synliggøres.</i> <i>Spørgeskema revideres – ligger i Dropbox. Alle kigger ind i deres område.</i>
<u>8. Eventuelt</u> - Næste bestyrelsesmøde - Batteri - Førstehjælp/hjertestarter - Mail KK - Forsikring: mail fra KK - Viking Run	<i>Næste møde flyttes til 25/8 - 2025.</i> <i>Batteri i stedet for generator: Afventer</i> <i>Førstehjælp: Hjertestarter – Bente svare Anna Grethe.</i> <i>Skole OL – seminarium: meld nej tak.</i> <i>Viking Run: Hvad går opgaven helt konkret ud</i>

	<i>på – hvor mange ressourcer skal der bruges på det? PB taler med KK.</i> <i>Forsikring: OK</i>
--	--